
 

 

ACTA  DE L’ASSEMBLEA DE FINAL DE CURS DE l’AMPA DE L’ESCOLA JOSEP GRAS 

DATA i HORA: Dimarts 24 de Maig de 2022 a les 17,10h 

LLOC: Biblioteca de l’Escola 

ASSISTENTS: 14 ( 7 d’ells formen part de la Junta)   

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació de l’Acta anterior. 
2. Benvinguda i valoració general del curs. 
3. Presentació del Casal d’estiu 
4. Presentació d’extraescolars del curs vinent 2022/23. 
5. Canvis en el servei menjador del curs vinent 2022/23. 
6. Presentació i aprovació del pressupost del curs actual 2021/22 
7. Presentació i votació de la proposta de quota anual i de material del curs 2022/23 
8. Festa de Fi de Curs 2021/22. 
9. Precs i preguntes. 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 

1. APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR: S’aprova per unanimitat l’acta de 
l’assemblea anterior, que va ser la d’inici de curs celebrada el dia 30 de novembre 
de 2021. L’acta es pot trobar penjada a la web de l’escola. 
 

2. BENVINGUDA I VALORACIÓ GENERAL DEL CURS: S’inicia l’assemblea donant la 
benvinguda als assistents.  
 

3. PRESENTACIÓ DEL CASAL D’ESTIU: S’explica que ja s’ha fet la difusió del Casal 
d’Estiu d’enguany. Que s’ha enviat a tothom a través dels grups de wattsap de 
l’escola. Es recorda que el termini per a inscriure’s finalitza aquest divendres. Es 
ressalta que seran les cinc setmanes de juliol. Que els preus son els mateixos que 
l’any passat i que s’ha ofert servei d’acollida, i també de menjador i tarda, però 
que dependrà del nombre d’infants inscrits en cada franja horària que 
determinarà si hi ha quòrum suficient per a poder oferir el servei. Es recorda que 
la inscripció és com l’any passat a través d’una plataforma digital (App) de MEV, 
en la qual les famílies hauran de  registrar els seus fills/es i això permetrà la 
comunicació directa i el cobrament de la quota del casal d’aquest estiu. S’explica 



que al tríptic hi ha el telèfon i correu electrònic per a poder comunicar qualsevol 
incidència o qüestió relacionada amb el Casal d’Estiu. Una mare comenta que 
l’any passat el seu fill va tenir una insolació un dia de piscina que feia molta calor 
i que quan va comentar la incidència amb la coordinadora del Casal no va tenir 
resposta assertiva. Manifesta la sensació de que hi va haver una comunicació 
deficient. Des de l’AMPA s’explica que va ser un Casal complicat, per ser el primer 
any per a nosaltres i també per el tema de la gestió dels casos de Covid que hi va 
haver. De totes maneres per aquest any es previst que durant el casal es pengi a 
l’entrada de l’escola un cartell amb les activitats setmanals i també amb el 
telèfon de contacte de la figura que coordinarà el Casal. Prenem nota també de 
traslladar a MEV el tema de gestió dels espais de sol i ombra sobretot els dies 
calorosos i fer recordatori a les famílies que és important que posin crema solar 
als infants a casa i així durant el casal quan se’n tornen a posar si es deixen alguna 
part per untar almenys estan coberts des de casa. Son molts nens i de vegades 
és complicat veure si tots se l’han posat bé. 
 

4. PRESENTACIÓ DE LES EXTRAESCOLARS DEL CURS VINENT 2022/23: S’explica 
que s’ha enviat informació a les famílies de la proposta d’extraescolars pel curs 
vinent, i que la inscripció comença el proper 1 de juny. S’informa que hi ha 
d’haver un mínim de ràtio per que surti l’activitat. És important que els apuntem 
ara durant la preinscripció per que si no hi ha suficients infants pot ser que hi 
hagi activitats que no surtin. S’ha vist aquest curs que al setembre hi ha força 
nens apuntats, però que a mesura que el curs va avançant molts es van 
desapuntant, de manera que al darrer trimestre ja resulta insostenible mantenir 
l’activitat. Es demana compromís per part de les famílies al llarg del curs per 
poder mantenir les ràtios i mantenir els grups. 
 

5. CANVIS EN EL SERVEI DE MENJADOR DEL CURS VINENT 2022/23: S’explica que 
el proper dia 1 de juny a les 16:30h es farà una reunió específica de menjador 
per a les famílies per explicar el funcionament del menjador i que les famílies 
noves i les que ja hi son puguin tenir més informació del servei. Es proposa per 
als més petits de P3 intentar oferir un espai per descansar, de manera que els 
infants que tinguin molta son puguin tenir un espai on anar a descansar o dormir. 
Es complicat per que tenim poc monitoratge per controlar masses espais, però 
s’intentarà que es pugui fer a la sala de psico que és just a prop des del pati del 
menjador. D’altra banda, s’explica que quan la ràtio superi els 40 nens es faran 
dos torns per dinar (petits i més grans) perquè quan son tants es fa molt de soroll 
i rebombori durant l’estona del dinar. Però això no es pot fer sempre ja que és 
complicat amb poc monitoratge poder vigilar els diferents espais. Aquest curs ja 
s’ha estat fent proposta d’activitats a l’estona de l’esbarjo del migdia. S’ha 
demanat a MEV també de millorar el tema comunicació i feedback amb les 
famílies usuàries de menjador, almenys dels més petitis. Tot això s’explicarà a la 
reunió del 1 de juny. 
 

6. PRESENTACIÓ I APROVACIÓ DEL PRESSUPOST DEL CURS ACTUAL 2021/22: 
S’explica que amb el canvi d’empresa gestora les extraescolars i casal surten de 
la comptabilitat del pressupost ja que es gestionen íntegrament des de MEV. S’ha 



separat també la comptabilitat de la part de material escolar de la part dels 
serveis (acollida i menjador) i d’aquesta manera s’ha vist com el dèficit més gran 
se l’endú el menjador. S’explica que del servei d’acollida MEV ens factura el sou 
de la monitora restant-li els ingressos que hagi obtingut de les famílies usuàries. 
Aquest servei sempre és deficitari. S’explica que del servei de menjador MEV ens 
factura el càtering (que ens ve de l’escola El Casal) i el monitoratge havent restat 
els ingressos obtinguts també de les famílies usuàries del menjador. En cap dels 
dos serveis ens facturen els “morosos” ja que la gestió i control del cobrament 
dels impagats se n’ocupa directament MEV que porta un bon control. Des de 
l’AMPA els ajudem a fer cartes a les famílies o parlant amb Serveis Socials per a 
pressionar a les famílies que no paguen. D’aquesta manera aquest any s’ha 
solucionat així el tema dels impagats. A part, l’AMPA rep una subvenció de 
l’ajuntament per a pagar íntegrament el sou de la monitora de NEE del menjador 
i també per a cobrir el dèficit, que aquest any, al separar la comptabilitat dels 
serveis i del material s’ha detectat que aquest dèficit és superior al que es pot 
assumir i per això s’ha sol·licitat una ampliació de la subvenció a l’ajuntament, 
de la qual estem pendents de aprovació. Si l’Ampa no assumís la prestació del 
servei de menjador, aleshores hauria de ser l’escola qui l’assumís, amb el 
handicap que l’escola no podria rebre aquests ajuts directes de l’ajuntament i el 
seu dèficit hauria de ser absorvit pel departament i al ser públic haurien de treure 
a concurs el servei de menjador i molt probablement baixaria la qualitat del 
menjar (el càtering calent és més car) i es reduiria el nombre de monitoratge. Si 
hi hagués més usuaris al menjador el dèficit baixaria. També cal tenir en compte 
que tenim un alt percentatge de famílies becades, que paguen la quota d’usuari 
fixe de 6,33€. S’explica que les quotes del menjador venen fixades pel 
departament i que no es poden cobrar més del que marca el decret.  
Caldria fer més activitats per recaptar diners (berenars, samarretes, 
paradetes,...). Costa molt la implicació de les famílies. 
L’escola també rep subvenció del departament per compra de material, això 
ajuda a reduir cost material que aporta l’ampa. 
 
Es mostra a les famílies el quadre del pressupost proposat pel curs 2021/22 el 
qual s’aprova per unanimitat. 
 



 
 
 

7. PRESENTACIÓ I VOTACIÓ DE LA PROPOSTA DE QUOATA ANUAL I DE MATERIAL 
DEL CURS 2022/23: Presentem les quotes proposades per al proper curs 2022/23 
com a quota única, mantenint el mateix import que es va assignar a quota 
material el curs 2021/22, però amb la diferència que aquesta quota única ja 
inclou la quota de material i la quota de l’AMPA, amb una aportació de 15€ per 
família associada a l’AMPA i la resta per a material escolar socialitzat. Així els 
preus que queden de la següent manera segons el nombre d’alumnes i tipus de 
família: 
 

TIPUS TOTAL QUOTA 

Famílies amb 1 infant a l’escola 140 € 

Famílies amb 2 infants a l’escola 252 € 

Famílies amb 3 infants a l’escola - nombroses 350 €  

Famílies monoparentals o nombroses amb 1 infant a l’escola 117 € 

Famílies monoparentals o nombroses amb 2 infants  a  l’escola 234 € 

 



S’aprova per unanimitat la proposta de quotes presentada i s’acorda que 

aquest curs es cobrarà a les famílies com a quota única com s’havia fet els 

darrers anys, ja que l’any passat que vam passar quotes separades i s’havia de 

marcar la casella de ser membre de l’AMPA expressament en l’aplicació, no es 

va entendre i moltes famílies van quedar fora de l’AMPA. 

 

8. FESTA DE FI DE CURS 2021/22: Divendres 17 de juny a partir de les 17h aprox 
començarà la festa. Faran un fulletó des de l’escola explicant tot el programa. Hi 
haurà una actuació de l’entitat Somriures Nòmades (actuen amb taquilla inversa 
que pagarà l’ampa i també fan recollida d’aliments pels projectes solidaris que 
tenen), l’escola ens passarà la llista dels aliments que podem dur les famílies de 
cada curs, per no repetir-nos. Els del CAU oferiran el berenar per recaptar diners 
pel seu projecte. Hi haurà la benvinguda als de P3 i el comiat dels de 6è. L’Ampa 
està gestionant el detall per aquests alumnes nous i pels que marxen. 
 

9. PRECS I PREGUNTES: 
 

- Des de la Comissió de Pati s’explica que es convocarà als pares abans de finalitzar 
el curs per a fer una altra jornada per a fer els escocells dels arbres que es van 
plantar més grans per a que puguin acumular més aigua, sobretot durant l’estiu. 

- S’explica que l’Anna, l’Andrea i la Núria pleguen de l’AMPA al curs vinent. Que 
tenim noves incorporacions: l’Eva a comunicació, l’Amparo a festes, i la Dolors a 
tresoreria. Es demana a les famílies que s’animin a participar a l’ampa que es 
necessiten més persones. La Maite Montfort manifesta la voluntat de participar 
a l’Ampa el curs vinent que entra la seva filla a P3. 

- S’explica que ja s’han fet els dos tallers de l’escola de famílies d’aquest curs. Que 
han tingut molt bona acollida. Que de cara al curs vinent es demanarà a les 
famílies si tenen idees o inquietuds de temes que puguin tenir interès. 

- L’Anna i l’Andrea expliquen que estan en una comissió on estan les famílies de 
totes les escoles i instituts de Castellar. S’està treballant per crear un nou institut-
escola al Sol i Lluna, que també treballa per projectes com la nostra escola. 
S’explica que per obrir un institut-escola ha de ser amb un mínim de 2 línies. El 
Sol i Lluna té una sola línia ara mateix. Aniria bé ja que quedaria tota una línia 
per a entrar moltes famílies noves. Com a escola que treballa per projectes ens 
pot interessar ja que som moltes famílies que hem d’anar a Castellar. Això no 
passa al St Esteve ja que ja és de dos línies i queden molt poques places buides 
per a nous alumnes. Des de l’associació SUMMA de Castellar organitzen moltes 
activitats per aconseguir fons per pagar vetlladores de NEE, etc... per pal·liar el 
dèficit que hi ha de personal i recursos a les escoles de Castellar. L’Anna i l’Andrea 
manifesten que tot i plegar de la junta seguiran l’any vinent participant en 
aquesta comissió. 

 
 
I no havent més temes per a tractar, es dona per acabada l’assemblea general 
d’avui a les 18,45h. 

 



 
 
Núria Carrera, vocal de la Junta de l’AMPA: 
 
 
 
Vist i plau , Anna Almeda,  presidenta de la Junta de l’AMPA: 
 
 
 
 

 Sant Llorenç Savall, a 25 de Maig de 2022. 
 
   

 
 
 
 


